
Ruwe stam: v of z Spelling

Je hebt niet altijd de juiste stam als je –en van het hele werkwoord 

afhaalt. Bijvoorbeeld bij het werkwoord ‘niezen’. Het is niet (ik) niez, 

maar (ik) nies.
Deze stam moet je nog veranderen. Dit noem je een ruwe stam.

Bij sommige werkwoorden eindigt de ruwe stam op een –v of een –z.

Een werkwoord kan nooit op deze letters eindigen, dus moet je 

de v veranderen in een f en de z veranderen in een s.

Ruwe stam

Ruwe stam op –v of –z
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Hele werkwoord Ruwe stam   De stam

schrijven  schrijv  v = f  (ik) schrijf
kneuzen  kneuz  z = s  (ik) kneus
beloven  belov  v = f, + o (ik) beloof
vrezen   vrezen  z = s, + e (ik) vrees

=

Veel werkwoorden 
met een v of z hebben ook 

een lange klinker.
Je moet dan ook nog een extra 
klinker plaatsen om de juiste 

stam te vormen.
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